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CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 09 JUNI 2016 
Aanwezig: 
Leden:  
CDA   I.C. Vink-Albrecht, Th. van Heese, R.P. van Schie en H. Koelman 
VVD   C.C.J. Breed-Vlaar, H. Mikkers (plv.) 
D66   H. van Dijk, S.J. Bier, G.A. Jägers (plv.)  
GroenLinks  G.M.M. Wehkamp 
PvdA  D. Kerkhoff 
 
Bestuurders:  P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en O.R. Wagner 
Voorzitter:  F.J.M. Duits 
Griffier:  N.S. Voogd 
 
 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de insprekers van harte welkom en deelt mee 
dat de heer H. Mikkers (VVD) de afwezige heer H. Werner (VVD) vervangt; de heer G.A. 
Jägers (D66) vervangt de heer I. Volder (D66). 
  
2. Vaststellen van de agenda 
De commissie stelt deze gewijzigd vast. 
 
 
3. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 10 mei 2016 
De commissie stelt de tekst gewijzigd vast.  
 
 
4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 12 mei 2016 
De leden Bier (D66), Mikkers (VVD), Van Schie (CDA) en Van Dijk (D66) hebben vragen; 
wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht. 
 
 
5. Rondvraag 
De leden Van Dijk (D66), Mikkers (VVD), Breed (VVD), Vink (CDA), Van Schie (CDA) en 
Wehkamp (GroenLinks) stellen vragen.  
Wat betreft de bevindingen van het personeel bij de drie fusiegemeenten zegt burgemeester 
Heiliegers toe de memo van de personeelsvertegenwoordigers aan de raad te verstrekken, 
na verkregen toestemming omdat het stuk intern is (was gericht aan de gemeentesecretaris). 
 
 
6. Spreekrecht 
Inspreker voor het agendapunt 9 (tekst inspreken als bijlage 6.1). 
Mevrouw Wendy Verhoek, secretaris VvE Zon en Maan, vraagt de commissie/raad namens 
de VvE rekening te houden met het (ongevraagd!) gebruik van de parkeerplaatsen op het 
eigen terrein van de VvE en overigens met de planvorming/-uitvoering rond de eigendom van 
de VvE. 
 
Inspreker voor het agendapunt 7 (tekst inspreken als bijlage 6.2) 
De heer Leon Ravenstein, mede-eigenaar AH pleit voor een spoedig positief besluit van de 
gemeenteraad. Samen met zijn zakenpartner wil hij nu zo snel mogelijk bouwen. 
 
De voorzitter dankt de insprekers en verzoekt de commissie het ingesprokene te betrekken 
bij de bespreking het onderwerp.  
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A-stukken 
 
7. Stedenbouwkundig plan Lageweg Spaarndam (Poldermanterrein) 
 
De leden Jägers (D66), Breed (VVD), Kerkhoff (PvdA), Vink (CDA) en Wehkamp 
(GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen. 
Wethouder Van Haeften zegt toe dat de (geheime) anterieure overeenkomst ter inzage komt 
voor de commissieleden (via de griffier), zodra deze is getekend door de initiatiefnemer. Hij 
verwacht dat het vaststellen (in de raad) van een (onherroepelijk) bestemmingsplan in 
november/december 2016 aan de orde kan zijn. 
Wat betreft de ligging van het plan t.o.v. de schipholcontour zoekt hij het antwoord nog uit. 
 
Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie het voorstel rijp acht voor de 
raadsvergadering van 29 juni 2016. Als bespreekstuk. 
 
 
8. Stedenbouwkundig plan Gemeenlandshuis Spaarndam 
 
De leden Breed (VVD), Jägers (D66), Koelman (CDA) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / 
opmerkingen. 
Wethouder Van Haeften zegt dat wat betreft de ligging van het plan t.o.v. de schipholcontour 
hij ook in dit geval het antwoord nog laat uitzoeken. 
 
Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie het voorstel rijp acht voor de 
raadsvergadering van 29 juni 2016. Als bespreekstuk. 
 
 
9. Voorstel tot het verstrekken van een krediet voor verbeteren ruimtelijke kwaliteit 

N200 in het kader van ‘Leefbaarheid N200’ 
 
De leden Bier (D66), Breed (VVD), Van Heese (CDA), Wehkamp (GroenLinks), Kerkhoff  
(PvdA) en Breed (VVD) hebben vragen / opmerkingen. 
Wethouder Wagner zegt toe dat een voorstel tot uitvoering (uitwerking en detail; zo groen 
mogelijk) te gelegener tijd naar commissie en raad komt. 
Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie het voorstel rijp acht voor de 
raadsvergadering van 29 juni 2016. Als bespreekstuk. 
 
 
10. Voorstel tot instemmen met Jaarstukken 2015 Stopoz 
 
De leden Bier (D66), Mikkers (VVD), Koelman (CDA), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp 
(GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen. 
Op verzoek van wethouder Van Haeften schuift mevrouw I. Jansen, algemeen directeur 
Stopoz aan de vergadertafel. De vraag wat betreft de (financiële) situatie van het openbaar 
onderwijs in onze gemeente (de Margrietschool) blijft open staan: in de week voor de 
raadsvergadering volgt een antwoord. 
Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie het voorstel rijp acht voor de 
raadsvergadering van 29 juni 2016. Als bespreekstuk. 
 
 
11. Voorstel invoeren Invoering raad van toezichtmodel Stichting Openbaar Primair 

Onderwijs Zuid-Kennemerland (Stopoz)  
 
De leden Bier (D66), Mikkers (VVD), Koelman (CDA), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp 
(GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen. 
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Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie het voorstel rijp acht voor de 
raadsvergadering van 29 juni 2016 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. 
Als hamerstuk. 
 
 
12. Voorstel vaststellen Regionaal Actieprogramma Wonen (RAP) Zuid-Kennemerland/ 

IJmond 2016 t/m 2020 
 
De leden Van Dijk (D66), Kerkhoff (PvdA), Wehkamp (GroenLinks) en Van Heese (CDA) 
hebben vragen / opmerkingen. 
De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
29 juni 2016 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk. 
 
13. Voorstel tot vaststellen Kadernota 2017 / 1e marap 2016  
De commissie bespreekt het ontwerp per hoofdfunctie/programma. 
Alle leden hebben vragen / opmerkingen. 
De commissie stelt vast dat de behandeling van technische vragen in de technische 
commissie de voorkeur had gehad: s.v.p. weer voor 2017 in de PenC-cyclus opnemen! 
In zijn beantwoording zegt wethouder Graal toe dit zo te zullen plannen en te bezien hoe 
raadsleden toegang kunnen krijgen tot intranet. 
Wat betreft een bedrag bij BWT van € 50.000,-- voor handhaving, geeft wethouder Graal aan 
dat als het college dit (de reservering) wil besteden, het college met een voorstel terugkomt 
naar de raad.  
Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie het voorstel, de ontwerp 
Kadernota rijp acht voor de raadsvergadering van 29 juni 2016. Als bespreekstuk. 
 
B-stukken 
 
14. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 

collegeleden) 
Op de vraag van mevrouw Kerkhoff over de pilot arbeidsmarkttoeleiding Zuid Kennemerland 
zegt wethouder Van Haeften een nadere toelichting toe (op een ander moment). 
De voorzitter stelt vast dat de commissie de stukken voor kennisgeving aanneemt. 
 
C-stukken 
 
15. Stukken ter kennisneming: gelegenheid voor politieke vragen over toegezonden C-

stukken. 
De voorzitter stelt vast dat de commissie na bespreking de stukken voor kennisgeving 
aanneemt. 
 
16. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.  
 
 
 
Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 06 september 2016, 
 
 
De griffier,        de voorzitter,  
 
 
 
 
N.S. Voogd       H. Werner (plv.) 
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